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PROTOKÓŁ Nr VI.2019 
z obrad VI sesji Rady Gminy Wąsewo 

z dnia 24 kwietnia 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Pan Grzegorz Jaworski poinformował, że zgodnie z 
art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady rady gminy są transmitowane  
i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz 
w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 
 
W związku z tym, że obrady a nagrywane i transmitowane, poprosił aby podczas 
swoich wypowiedzi radni respektowali przepisy dotyczące ochrony danych 
osobowych. 
 

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy- Grzegorz Jaworski. Przywitał 
przybyłych na sesję Radnych Rady Gminy, sołtysów, Wójta wraz z  pracownikami 
oraz zaproszonych gości: Pana Stanisława Kowalczyka –Prezesa GS „SCH” w 
Wąsewie, Urszulę Zalewską Prezesa Banku Spółdzielczego, dyrektorów szkół: 
Dariusza Morawskiego, Magdalenę Konieczko i Bernadettę Budną, Romana 
Malickiego – Radnego Powiatowego. 

Stwierdził, że obrady są prawomocne bowiem na ogólną liczbę 15 radnych w sesji 
uczestniczy  15 radnych.  

 
Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany 
Przewodniczący Rady –Grzegorz Jaworski przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad – zgłoszenie wniosków w sprawie jego zmiany. 
3. Przyjęcie protokołu Nr VI.2019 i Nr V.2019  r poprzedniej sesji  
4. Informacja przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym,  
6. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1) ustalenia planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Wąsewo oraz określenia granic obwodów szkół podstawowych od dnia  
1 września 2019r., 

2) nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej w Brudkach Starych, 
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3) uchylenia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku, 

4) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie 
skargi Prokuratora Okręgowego w Ostrołęce na uchwałę Nr II.9.2018 
Rady Gminy Wąsewo z dnia 5 grudnia 2018 r. w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenia 
zwolnień od tego podatku wraz z odpowiedzią na skargę.  

7. Zapytania, wolne wnioski i informacje.  
8. Zamknięcie obrad.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Jaworski zapytał czy ktoś chce zgłosić 
wniosek  
w sprawie zmiany porządku obrad.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy będzie obradowała na VI sesji wg 
ustalonego porządku obrad. 
 

 
Punkt 3 

Przyjęcie protokołu Nr IV.2019 i Nr V.2019 z poprzednich sesji. 
Przewodniczący Rady – Pan Grzegorz Jaworski powiedział, że jeżeli chodzi o 
protokół  Nr IV.2019  to na poprzedniej sesji  radny Pan Tadeusz Bąk zgłosił  
sprzeciw w sprawie przyjęcia protokołu, zarzucając osobie sporządzającej protokół 
podanie nieprawdziwych informacji dotyczących jego wypowiedzi odnoszących się do 
sprawozdań międzysesyjnych przewodniczącego rady. Następnie poinformował, że po 
wysłuchaniu nagrań oraz po przeprowadzeniu rozmowy z pracownikiem uznał, że 
zarzuty były bezzasadne. Protokół był zgodny z rzeczywistością i przebiegiem sesji. 
Zapytał czy jest potrzeba aby odsłuchać fragment protokołu do którego były stawiane 
zarzuty.  
Radny Tadeusz Bąk poinformował, iż nie ma potrzeby, poprosił o przejście do 
następnych punktów. 
Przewodniczący Rady  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu nr IV.2019 
Głosowano: 13 radnych „za”, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
Protokół został przyjęty.  
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do protokołu Nr V.2019 z poprzedniej sesji . 
Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty bez uwag. 

 
 

Punkt 4 



3 
 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Jaworski powiedział, że : 
W dniu 17.04 uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Elteko S.A.  W spotkaniu 
tym uczestniczył Wójt Gminy Rafał Kowalczyk oraz radny Krzysztof Gałązka. 
Przedmiotem spotkania była przebudowa linii energetycznej Ostrołęka -Warszawa. 
Było do spotkanie informacyjne dla gmin przez które linia ta przebiega. 
Analizował sprzeciw Radnego Tadeusza Bąka dotyczący protokołu Nr IV.2019 z sesji. 
Uczestniczył w spotkaniu z rodzicami w Rząśniku Włościańskim, zorganizowanym  
w celu rozwiązania bieżących problemów. W spotkaniu uczestniczył Wójt oraz radni; 
Ewa Zarebma, Tomasz Radomski, Tadeusz Bąk, Hubert Gocłowski i Piotr Piskowski. 
Praca nad interpelacją Radnej z Przyborowia oraz od mieszkańców Czesina. 
Następnie przedstawił opracowane stanowiska komisji rolnictwa w sprawie 
poselskiego projektu praw zwierząt.  
     

Punkt 5 
Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
Pan Wójt Rafał Kowalczyk powiedział, że w okresie między sesjami wykonał szereg 
czynności wynikających z bieżącej działalności gminy. Wymienił zarządzenia jakie 
wydał w tym okresie. Powiedział o wydaniu obwieszczenia dot. granic obwodów 
głosowania na terenie Gminy w wyborach do Parlamentu Europejskiego, 
zarządzonych na dzień 26 maja 2019 r. Pan Wójt powiedział, że pełnił nadzór nad 
działalnością urzędu, 10 osób zostało zatrudnionych w ramach prac społeczno-
użytecznych. Przygotowano 5 wniosków na dofinansowanie projektów miękkich w 
ramach   Mazowieckiego Instrumentu Wspierania Sołectw w miejscowościach: Czesin 
i Trynosy, Przyborowie, Mokrylas Brzezienko, Rząśnik Majdan i Majdan Suski w 
kwocie 10 000zł. na jeden projekt . Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego to  
50 % zadania, pozostałe koszty to wkład gminy. 
Przygotowano i złożono 2 wnioski w ramach grantu ogłoszonego przez  Polskie Sieci 
Energetyczne na projekt „ Wzmocnij swoje otoczenie” w kwocie 20 000zł. Pan Wójt 
dodał, że została podpisana umowa na wypożyczenie skuterów elektrycznych na 
terenie gminy Wąsewo. Gmina oferuje 2 motocykle, którymi można się przemieszczać 
za odpłatnością. 

 
Punkt 6.1 

Ustalenie planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wąsewo 
oraz określenia granic obwodów szkół podstawowych od dnia 1 września 2019r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Jaworski poprosił o zabranie głosu Pana  
Wójta Rafała Kowalczyka. 
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Wójt-Rafał Kowalczyk powiedział, że na podstawie prawa oświatowego to Rada 
Gminy ustala plan sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez gminę, 
a także określa granice obwodów publicznych szkół podstawowych, który będzie 
obowiązywać będzie od 01.09.2019r. Sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Wąsewo zapewnia realizację obowiązku szkolnego nie 
wszędzie zachowując odległość w zakresie drogi dziecka z domu do szkoły, o których 
mowa w art.39 ust.2 ustawy Prawo Oświatowe. W związku z tym Gmina Wąsewo 
złożyła stosowne oświadczenie. Wszystkie szkoły są placówkami o pełnej strukturze 
organizacyjnej. Szkoły w miejscowości Brudki Stare i Rząśnik Włościański są 
szkołami , w których prowadzone są również zajęcia oddziału przedszkolnego, każda z 
nich ma siedzibę w jednym budynku zaś w Wąsewie nauka odbywa się w dwóch 
budynkach położonych obok siebie. Obwody szkół podstawowych w stosunku do 
rozwiązań przyjętych w uchwale nr. XXI.158.2017 Rady Gminy Wąsewo z dnia 30 
marca 2017 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do 
nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą Przepisy wprowadzające –Prawo 
oświatowe  na okres od dnia 1 września 2017r. do dnia 31 sierpnia 2019r. nie zostały 
zmienione Od dnia 1 września 2019r. Gmina Wąsewo będzie organem prowadzącym 
dla następujących publicznych szkół podstawowych:  
1)Publicznej Szkoły Podstawowej w Brudkach Starych z siedzibą Brudki Stare 73, 
2) Publicznej Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w  Rząśniku Włościańskim 
z siedzibą Rząśnik Włościański 30, 
3) Publiczna Szkoła Podstawowa im. Stanisława Stasica w Wąsewie z siedzibą ul. 
Szkolna 3 i u. Szkolna 3A  
Wójt przedstawił granice obwodów szkół podstawowych zawarte w załączniku do 
uchwały. 
Zgodnie z ustawą o Prawie Oświatowym projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Mazowieckiego Kuratora Oświaty.  
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia planu 
sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wąsewo oraz określenia granic 
obwodów szkół podstawowych od dnia 1 września 2019r 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
Uchwała po przegłosowaniu podjęta została jednogłośnie. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
/Uchwała Nr VI.48.2019 w załączeniu do protokołu/. 
 

Punkt 6.2  
 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej  
w Brudkach Starych  
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Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Jaworski poprosił o zabranie głosu Pana 
Wójta. 
Pan Wójt Rafał Kowalczyk powiedział, że wpłynął wniosek o nadanie imienia szkole 
w Brudkach Starych, wniosek ten został przedstawiony i przedyskutowany na 
posiedzeniu komisji rady, został przyjęty bez uwag. Zgodnie z rozporządzeniem 
Ministra Edukacji Narodowej z dnia 17 marca 2017 r. w sprawie szczegółowej 
organizacji publicznych szkół i przedszkoli – szkole nadaje imię organ prowadzący na 
wspólny wniosek Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców i Samorządu Uczniowskiego. 
Wniosek o nadanie Publicznej Szkole Podstawowej w Brudkach Starych im. Żołnierzy 
Armii Krajowej skierowany został do organu prowadzącego przez wszystkie w/w 
organy. Wniosek ten spełnia wszystkie kryteria określone przepisami prawa. Wójt 
odczytał uzasadnienie wniosku.  
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu przez dyrektora szkoły w Brudkach 
Starych. 
Pani Dyrektor Krystyna Wyszyńska powiedziała, że dość szczegółowo działania 
zostały opisane we wniosku i dodatkowo opowiedziane przez wójta w zasadzie nie ma 
nic do dodania, ponieważ wszystko co powiedział Pan Wójt pokrywa się z prawdą. 
Powiedziała, że uczniowie są zainteresowani historią co budzi radość nauczycieli i ma 
nadzieję, że pogoda i inne rzeczy będą nam sprzyjały  i dojdzie do uroczystego 
nadania imienia szkole. Jednocześnie poprosiła o przychylność w głosowaniu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania imienia 
Publicznej Szkole Podstawowej w Brudkach Starych 
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
Uchwała po przegłosowaniu podjęta została jednogłośnie. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
/Uchwała Nr VI.49.2019 w załączeniu do protokołu/. 

 
Punkt 6.3 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku.  
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Jaworski poprosił o zabranie głosu Pana 
Rafała Kowalczyka Wójta Gminy Wąsewo. 
Wójt powiedział, że mamy do czynienia z trudną sytuacją, która przydarzyła się nam 
po raz pierwszy. Uchwała Rady Gminy, która została podjęta 5 grudnia 2018 r. 
dotycząca podatków weszła w życie z dniem 2 stycznia 2019 r. Prokuratura Okręgowa 
w Ostrołęce to wychwyciła i wezwała Radę Gminy do usunięcia naruszenia prawa, 
poprzez uchylenie uchwały w całości. 
Mamy dwie propozycje przedstawione przez osoby doradcze dotyczące uchylania 
uchwały tj. z mocą obowiązującą  w terminie 14 dni od dnia opublikowania lub z 
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mocą obowiązująca z dniem 1 stycznia 2019 r. Po ponownych konsultacjach z radcą 
prawnym, stwierdziliśmy, że drugi wariant jest lepszy i proponujemy aby 
przedmiotowa uchwała weszła w życie z dniem 1 stycznia 2019 r. uchybienie dotyczy 
dwóch podatników, opodatkowanych podatkiem ustalonym w wyższej wysokości, 
w pozostałych przypadkach stawki podatkowe nie były zmieniane. Dokładnie chodzi  
o kwotę 18, 00 zł.,  przepis wszedł o jeden dzień za późno i musimy wszcząć 
procedurę, podjąć odpowiednie czynności. 
Wójt wyraził skruchę i przeprosił za zaistniałą sytuację. 
Pani Sekretarz Barbara Trojanowska dodała, że Prokuratura Okręgowa w Ostrołęce 
w swoim wystąpieniu wskazała aby Rada Gminy uchyliła przedmiotową uchwałę  
z mocą wsteczną. Na posiedzeniu komisji omawialiśmy ten projekt uchwały 
z propozycja jej uchylenia  z mocą obowiązująca w terminie 14 dni od dnia 
ogłoszenia. Po ponownych konsultacjach z radcą prawnym proponujemy aby weszła w 
życie 
 z dniem 1 stycznia 2019 r. 
Art. 5 ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych 
innych aktów prawnych, dopuszcza możliwość nadania aktowi normatywnemu mocy 
wstecznej, w sytuacji, jeżeli zasady demokratycznego państwa prawnego nie stoją ku 
temu na przeszkodzie.  W tym przypadku jest to możliwe, bo dwóch podatników 
będzie miało stawki niższe niż to wynikało z przedmiotowej uchwały. Uchylenie tej 
uchwały spowoduje, że na terenie gminy będą obowiązywały stawki podatku z roku 
2017, a więc skutki finansowe dla budżetu gminy (zmniejszenie dochodów z tytułu 
podatków) będą wynosiły 18 zł. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Jaworski przedstawił projekt uchwały w 
sprawie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku.  
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
Uchwała po przegłosowaniu podjęta została jednogłośnie. 
W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
/Uchwała Nr VI.50.2019 w załączeniu do protokołu. 
 

Punkt 6.4 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 
administracyjnego w Warszawie skargi Prokuratora Okręgowego w Ostrołęce na 
uchwałę Nr II.9.2018 Rady Gminy Wąsewo z dnia 5 grudnia 2018 r. w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenia 
zwolnień od tego podatku wraz z odpowiedzią na skargę.  
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Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Jaworski poprosił o zabranie głosu Pana 
Wójta Wójt -Rafał Kowalczyk powiedział, że jest to kontynuacja podjętej wcześniej 
uchwały. Chodzi o to aby wcześniej wspomnianą uchwałę przekazać do 
Wojewódzkiego Sądu Okręgowego w Ostrołęce.  
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Barbarę 
Trojanowską- Sekretarza Gminy. 
Pani Sekretarz Barbara Trojanowska powiedziała, że w międzyczasie wpłynęła skarga 
Prokuratora na przedmiotową uchwałę. Prokurator w pierwszym wystąpieniu dał 
Radzie Gminy 30 dni na usunięcie naruszenia prawa poprzez uchylenie przedmiotowej 
uchwały z mocą wsteczną, jednak nie czekając na ten termin, który upływa dopiero w 
dniu 
28 kwietnia br. złożył w dniu 11 kwietnia br. skargę do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie za pośrednictwem Rady Gminy na przedmiotową 
uchwałę i wniósł o stwierdzenie jej nieważności. 
Zgodnie z przepisami prawa, aby móc przekazać skargę do Sądu, rada gminy musi 
podjąć uchwałę w sprawie przekazania skargi wraz z odpowiedzią na skargę.  
Zarzuty Prokuratora zostały uwzględnione. Rada Gminy uznała za zasadne i uchyliła 
uchwałę w sprawie ustalenia podatku od nieruchomości w całości z mocą od dnia  
1 stycznia 2019r.   Uchwały podatkowe są przepisami prawa miejscowego i muszą 
wejść w życie w roku poprzedzającym rok podatkowy.  
W odpowiedzi na skargę Rada Gminy wystąpiła do sądu o umorzenie postępowania, 
gdyż stało się bezprzedmiotowe. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr VI. 51.2019 uchwały 
 w sprawie  przekazania do Wojewódzkiego Sądu administracyjnego w Warszawie 
skargi Prokuratora Okręgowego w Ostrołęce na uchwałę Nr II.9.2018 Rady Gminy 
Wąsewo z dnia 5 grudnia 2018 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku wraz z odpowiedzią na 
skargę.  
Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
Uchwała po przegłosowaniu podjęta została jednogłośnie. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
/Uchwała Nr VI.51.2019 w załączeniu do protokołu/ 

 
Punkt 7 

Wolne wnioski i zapytania. 
Przewodniczący Rady Gminy Wąsewo przywitał Radnego Powiatowego Grzegorza 
Nadratowskiego, który przybył na sesję. 
Radny Tadeusz Bąk zwrócił się  do Wójta i powiedział, że dwukrotnie informował 
wójta, że są usterki na drodze  przez Zastawie i część Ulasku do drogi różańskiej, po 



8 
 

raz pierwszy na zebraniu w sprawie wyboru sołtysa, drugi raz podczas rozmowy 
 w gabinecie Wójta, zwrócił się o poważne potraktowanie sprawy, gdyż są 2 dziury 
 i piasek wydobywa się z pod asfaltu. 
Radny Powiatu Grzegorz Nadratowski przypomniał o terminie składania wniosków 
ws. dopłat obszarowych. Termin wyznaczony jest do 15 maja. Radny powiedział,  
o planowanym rozporządzeniu dotyczącym pomocy finansowej dla rolników. Dodał, 
że kwota pomocy ma wzrosnąć do 13 tysięcy euro. Jest to bardzo korzystna pomoc i 
warto z niej skorzystać. Ogłosił zapisy na kurs chemizacyjny, który prawdopodobnie 
odbędzie się w maju.  
Radny Pan Piotr Piskowski zwrócił się do Radnych Powiatowych o pomoc w 
polepszeniu widoczności na przejeździe kolejowym między Jeleniami a Stokiem. Kąt 
położenia torów do jezdni jest bardzo niekorzystny dla kierowców. Dużo 
mieszkańców naszej Gminy korzysta z drogi tej relacji. To poprawi bezpieczeństwo 
przejazdu. 
Radny Powiatowy Roman Malicki pogratulował nowego patrona szkole w Brudkach 
Starych. 
Podziękował nauczycielom że dali możliwość dzieciom przystąpienia do egzaminów.  
Pan Cichowski Ryszard- sołtys wsi Grądy - zaalarmował trudny dostęp do 
hydrantów. Prosił Pana Wójta o przegląd hydrantów na terenie Gminy.  
Pan Wójt odpowiedział, że przegląd hydrantów jest robiony w miarę możliwości. 
Dysponując konserwatorów na miejsce zdarzenia (np. pożar) staramy się nie dopuścić 
do przerwy w dostawie wody.  
Wójt nawiązując do wypowiedzi sołtysa z Wąsewo powiedział, że to jest dopiero 
koncepcja, spotkanie to było zapoznawcze, sygnalizujące ze w przyszłości będzie 
realizowana taka inwestycja. Pierwszy Wariant nie przebiega przez teren Gminy 
Wąsewo. Polega to na tym, że nowa linia będzie budowana, a do czasu jej 
uruchomienia będzie funkcjonowała stara linia. Trudno powiedzieć kiedy dojdzie do 
realizacji tej inwestycji. 
Pan Wójt odpowiadając na zapytanie Radnego Bąka powiedział, że Gmina godząc 
się na taką nawierzchnię jaka została położona musiała podjąć pewne ryzyko. Droga 
miała mieć nawierzchnie inną tj. nawierzchnię utrwalaną emulsją asfaltową. 
Wykonawca zaproponował wykonanie nawierzchni bitumicznej. Jest to wariant 
droższy dla wykonawcy i lepszy dla gminy. Niestety nie była wykonana podbudowa i 
te usterki są tego skutkiem Niestety rozmowy telefonicznie nie przyniosły 
oczekiwanego skutku dlatego też wystosujemy oficjalne pismo do wykonawcy. 
Trudno będzie wyegzekwować naprawę nawierzchni dlatego zastanowimy się nad 
zleceniem naprawy tych ubytków. Sprawa jest do przedyskutowania. 
Pan Radny Tadeusz Bąk odniósł się do wypowiedzi wójta i powiedział, że nie chodzi 
o popękane krawędzie jezdni ale w dwóch miejscach są dziury i piach się wydobywa, 
chodzi o to aby wcześniej zadziałać, aby straty były mniejsze. 
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Wójt powiedział, że jeszcze dzisiaj dokonamy oględzin, wykonamy zdjęcia i 
dołączymy do pisma stwierdzone uszkodzenia. 
Wójt poinformował, że jest projektowana sieć gazowa, przebiega przez miejscowość 
Grębki, wnioskowałem aby była przesunięta w kierunku wsi Grądy, ponieważ sołtys 
wsi wielokrotnie zgłaszał potrzebę podłączenia do gazociągu.  
- poinformował o uroczystościach organizowanych w miesiącu maju jednocześnie 
zaprosił do uczestnictwa w tych uroczystościach: 
3 maja -Obchody Dnia Strażaka, 
10 maja -na obiektach sportowo szkolnych eliminacje Powiatowe Ogólnopolskiego 
Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, 
14 maja – eliminacje regionalne, objęte patronatem Kuratora Oświaty, obejmujące 
teren dawnego województwa ostrołęckiego,  
17 maja – podsumowany będzie projekt „ Szkoła promująca zdrowie” przygotowany 
przez Dyrektora  Zespołu Placówek Oświatowych, 
19 maja odbędą się Mistrzostwa Województwa Mazowieckiego w tenisie stołowym 
dla samorządowców, 
23 maja odbędzie się wręczenie medalu im. Godlewskiego Pani Agnieszce Kryspin-
Gałązka – sołtys wsi Rząśnik Majdan, która została odznaczona medalem za zasługi 
na rzecz promowania ochrony środowiska i aktywizacji społeczności lokalnej w tym 
zakresie. Wręczenie medalu odbędzie się w Bogutach -Pianki. 
Pan Wójt zachęcił też do udziału w wyborach do Europarlamentu w dniu 26 maja 
2019r. 
Sołtys wsi Grądy Pan Cichowski zapytał o sytuację jaka zaistniał w szkole 
 w Rząśniku. 
Pan Wójt Rafał Kowalczyk odpowiedział że odbyło się spotkanie mające na celu 
omówienie różnych kwestii wywołujących niepotrzebne zawirowania. W spotkaniu 
uczestniczyłem razem z rodzicami, Rada Rodziców, niektórymi Radnymi. Uważam, 
że spotkanie dużo wniosło dobrego w funkcjonowanie szkoły jaki całego środowiska 
szkolnego.  
Pan Wójt na koniec wspomniał o planowaniu przedłożenia projektu zakończenia 
działań Domu Seniora. Z obiektu korzysta 5 osób. Obiekt jest objęty obowiązkiem 
prowadzenia działalności, sprawozdawczości. Jeżeli miejsce nie cieszy się zbyt dużym 
powodzeniem cały czas myślę o zakończeniu funkcjonowania. Tym bardziej, że 
otrzymuje informacje o chętnych osobach które chciałby wynająć te pomieszczenia.  
Pan Grzegorz Jaworski zapytał Radnych Powiatowych o drogę relacji Dalekie do 
Modlinka. Konkretnie chodzi o poszerzenie pasa drogowego. Kolejna sprawą jaka 
poruszył Przewodniczący jest sygnalizacja świetlna przy skręcie w miejscowości 
Trynosy. Brakuje znaków świetlnych. Koszt naprawy będzie nieduży a będzie to 
funkcjonowało prawidłowo. Kolejną sprawą która chce zgłosić jest o koszenie 
poboczy od Wąsewa do leśniczówki.  
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Pan Radny Powiatowy Grzegorz Nadratowski chcąc ustosunkować się do zadanych 
pytań powiedział, że będzie o tym rozmawiał w stosownych instytucjach jak i będzie 
to monitorował.  
Pan Wójt dodał, że jeżeli chodzi o naprawę urządzeń świetlnych, jeżeli to jest nieduży 
koszt to gmina dokona naprawy, jeżeli chodzi o oczyszczanie poboczy pracownicy 
gminy są systematycznie delegowani w teren aby doprowadzić pobocza do porządku. 
Niekiedy jest to kilkanaście worków śmieci, w strukturze tych śmieci to ¾ stanowią 
małe buteleczki po alkoholu. 
Pan sołtys wsi Mirosław Cichowski poinformował, że w śmieciach można znaleźć 
wiele cennych informacji identyfikujących właścicieli odpadów. 
Wójt poinformował, że w okresie przedświątecznym przeprowadzane są dwie 
kontrolę, jedna z Najwyższej Izby Kontroli w zakresie wydawania zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych oraz dochodów i wydatków z tego tytułu, druga z 
ZUS w zakresie kontroli jednej z jednostek organizacyjnych gminy. Kontrole te 
pochłaniają wiele czasu pracownikom udzielającym wyjaśnień. 

Punkt 8 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował za uczestnictwo w sesji wszystkim 
zebranym. 
Na tym obrady VI Sesji Rady Gminy Wąsewo zakończono. 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady stwierdzeniem  „Zamykam obrady VI 
Sesji Rady Gminy Wąsewo”. 
Obrady rozpoczęto o godz. 13.00, a zakończono o godz. 15.00 

 
 
Protokołowała                                                              Przewodniczący Rady Gminy 
 
Marta Radecka        Grzegorz Jaworski  
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